
Protokół Nr 82/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 19 maja 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski  członkowie  Zarządu:  p.  Bożena  Grochala,   p.  Edward  Rozmus,  p.  Zenobiusz 
Szczepkowski zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbnik  Powiatu – p. Renata Mróz, 
Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Kierownik Działu Technicznego w PZD w Nidzicy – 
p. Bożena Bonisławska, p.o. Kierownika Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, 
Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  –  p.  Iwona  Urbanowicz,  Kierownik  Wydziału  Oświaty, 
Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński.

Obrady trwały w godzinach: 12  04 – 15  00. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
                 
                  Porządek obrad:
       I.        Powiatowy Zarząd Dróg
             1.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku Zarządu 
                  Powiatu Ostródzkiego dotyczącego pozbawienia kategorii drogi powiatowej i 
                  wyłączenia z użytkowania drogi powiatowej nr 1225N Tabórz – Zawady Małe na 
                  odcinku Plichta – Zawady Małe.
      II.        Wydział Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony 
                  Środowiska  
             1.  Aktualizacja Programu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami dla 
                  Powiatu Nidzickiego.
     III.       Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
             1.  Sprawa utworzenia gimnazjum na potrzeby OHP przy ZSZiO w Nidzicy. 
     IV.        Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich
             1.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania radnych do Powiatowej 
                  Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.
     V.         Wydział finansowy 
             1.  Wnioski finansowe.
             2.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 rok.
                

Na posiedzenie przybywa Kierownik Działu Technicznego w PZD p. B. Bonisławska. 

Ad. I.
P.  B.  Bonisławska  oświadczyła,  że  Zarząd  Powiatu  Ostródzkiego zwrócił  się  z  prośbą o 
udzielenie  opinii  w  sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  i  wyłączenia  z 
użytkowania  drogi  powiatowej  Nr  1225N  Tabórz  –  Zawady  Małe  na  odcinku  Plichta  – 
Zawady Małe. W związku z powyższym została przygotowana uchwała Zarządu Powiatu w 
sprawie  wyrażenia  opinii  do  wniosku  Zarządu  Powiatu  Ostródzkiego  dotyczącego 
pozbawienia  kategorii  drogi powiatowej  i  wyłączenia  z użytkowania  drogi  powiatowej  nr 
1225N Tabórz – Zawady Małe na odcinku Plichta – Zawady Małe.
Zarząd podjął uchwałę.
Następnie  Pan Starosta  poinformował  Zarząd,  że  jest  problem z  projektem na  drogę  w 
Żelaźnie.  Koszt  projektu  wyniósł  ponad  40.000zł  a  przeznaczona  została  kwota  w  wys. 
20.000zł.



P. B. Bonisławska oświadczyła, że zostało zrobione rozeznanie, wysłano zapytania ofertowe 
do  4  projektantów.  Zgłosiło  się  dwóch,  jedna  oferta  była  na  kwotę  48.000zł  druga  na 
39.000zł. 
Pan Starosta uważa, że ten problem trzeba rozwiązać ponieważ droga wymaga remontu.
P.  E.  Rozmus odparł,  że  koszt  tego  projektu  jest  zbyt  wysoki.  Zaproponował  by zebrać 
jeszcze inne oferty.
P. B. Grochala oświadczyła, że ten koszt jest faktycznie wysoki. Przypomniała, że zadanie to 
nie będzie realizowane w tym roku.
Pan  Starosta podkreślił,  że  we  wrześniu  kończy  się  termin  składania  wniosków  na 
„schetynówki” i trzeba mieć gotowe projekty.
P.  B.  Bonisławska oznajmiła,  że  jeśli  chodzi  o  terminy  to  projektanci,  którzy  oferują 
wykonanie tego projektu zmieniają terminy i podkreślają, że termin wykonania zadania do 
września jest zbyt krótki.      
Pan Wicestarosta zaznaczył, że od jesieni wiadomo było, że ten projekt musi być wykonany, 
środki na to zadanie były zabezpieczone już w m-cu grudniu. Uważa, że zbyt wolno działamy. 
Pan Starosta  oświadczył,  że na temat tego projektu porozmawiamy jeszcze z Dyrektorem 
PZD. Następnie oświadczył, że jest jeszcze kilka problemów a mianowicie nie wiadomo także 
jak postąpić w przypadku drogi na Szerokopaś. Czy wykonać to zadanie teraz w mniejszym 
zakresie na kwotę 285.000zł czy przymierzać się by zaliczyć tę inwestycje do „schetynówek”. 
Dodał, że projekt trzeba wykonać. Następnie poruszył problem drogi w Zaborowie ponieważ 
projekt,  który jest  realizowany omija  całą  wieś.  Poinformował  Zarząd,  że  Wójt  Kozłowa 
zaproponował by Powiat wspólnie  z Gminą Kozłowo przeprowadził  remont  drogi we wsi 
Zaborowo  przy  współfinansowaniu  po  50%.  Pan  Starosta  oświadczył,  że  kolejnym 
problemem jest zwężenie drogi przy kościele w Kozłowie. Zaznaczył, że te problemy są do 
przemyślenia  i  trzeba  je  rozsądnie  rozwiązać.  Następnie  poinformował,  że  został 
rozstrzygnięty przetarg na remont drogi Napierki – Białuty na kwotę ok. 240.000zł natomiast 
na  drogę  Jabłonowo  –  Piotrkowo  –  Bukowiec  przetarg  został  unieważniony.  Została 
wstrzymana budowa pierwszego odcinka ponieważ jeden z oferentów złożył protest i trzeba 
czekać na rozstrzygnięcie. 
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  wniosek  na  drogę  Safronka  –Janowiec  Kośc.  –  Kuce 
rozpatrywany jest  pod względem formalnym.  Dodał,  że  otrzymaliśmy drugie  i  ostateczne 
wezwanie do uzupełnienia wniosku. Chodzi o przekazanie działek i musi to być zrobione jak 
najszybciej, potrzebne jest oświadczenie Pani Wójt a później podjęcie stosownych uchwał. 
Uważa, że wniosek ma duże szanse realizacji i najważniejsze jest, że będzie dofinansowanie. 
Podkreślił, że powinniśmy mieć przygotowane projekty inwestycyjne szczególnie w mieście 
Nidzica ponieważ może być szansa, że znajdą się środki unijne na dofinansowanie tego typu 
inwestycji.
P.  B.  Grochala odparła,  że  trzeba  się  zorientować  czy  gminy  są  zainteresowane 
współfinansowaniem inwestycji drogowych.
P.  B.  Bonisławska  oświadczyła,  że  jeśli  chodzi  o  Narodowy Program Przebudowy Dróg 
Lokalnych  od  1  do  30  września  br.  jest  nabór  wniosków,  trzeba  zacząć  przygotowywać 
dokumenty  i  zdecydować  się  na  które  inwestycje  składać  wnioski.  Dodała,  że  projekty 
przygotowane  są  na  drogi:  Zakrzewo  –  Zaborowo  –  Zalesie  (dalsza  część),  Janowo  – 
zakończenie inwestycji na przebudowę dróg powiatowych przebiegających przez m. Janowo i 
Komorowo, oraz projekt na odcinek drogi od granicy m. Janowo do granicy województwa na 
Przasnysz. 

Posiedzenie  opuszcza  p.  B.  Bonisławska  a  przybywa  p.o.  Kierownik  Wydziału  Geodezji,  
Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska p. Iwona Urbanowicz.

2



Ad. II. 
P.  I.  Urbanowicz  oświadczyła,  że  jest  prowadzone  postępowanie  w  sprawie  aktualizacji 
Programu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Nidzickiego. W 
2004 roku został opracowany ten Program i zachodzi konieczność jego aktualizacji. Dodała, 
że zrobiono rozeznanie na rynku i firmy przysłały oferty. Koszt takiej aktualizacji wyniesie 
od 15.000zł do 17.000zł. Oznajmiła, że oferenci zostaną zaproszeni do złożenia propozycji i 
zostanie wybrana najkorzystniejsza. Głównym kryterium będzie cena. 
P. E. Rozmus zapytał czy jest możliwość utworzenia wysypiska śmieci dla Powiatu.
P. I. Urbanowicz odparła, że decyzja należała do Gminy Nidzica. Gminy: Nidzica, Janowiec 
Kościelny  i  Kozłowo  przystąpiły  do  Związku  Działdowszczyzna  i  wywożą  śmieci  do 
Działdowa natomiast Gmina Janowo posiada swoje wysypisko, które spełnia kryteria.           
Następnie  p. I. Urbanowicz oznajmiła, że w ramach Programu zostały zrealizowane takie 
cele  jak dofinansowanie  usunięcia  eternitu  w ZSRiO w Jagarzewie,  zostały przeznaczone 
środki finansowe na utworzenie stacji recyclingu przy CKP oraz rewitalizacja rzeki Wkry.  
P.  E.  Rozmus zaproponował  by  przy  aktualizacji  Programu  uwzględnić  środki  na 
dofinansowanie gmin przy usuwaniu eternitu.
P. I.  Urbanowicz odparła,  że  usuwanie eternitu  to  jest  przede wszystkim zadanie  gmin i 
związane to jest oczywiście z dość wysokimi kosztami.
Pan Wicestarosta podkreślił, że to gminy zajmują się gospodarką odpadami, miały powstać 
punkty odpadów niebezpiecznych. Podkreślił, że Powiat może jedynie wesprzeć gminy.
P. I. Urbanowicz dodała, że Powiat może dofinansować przy usuwaniu eternitu jednostki 
Powiatowe.
Pan Wicestarosta zwrócił uwagę na fakt, że przy aktualizacji Programu Ochrony Środowiska 
oraz Planu Gospodarki Odpadami można uwzględnić nowe pomysły.
P. I. Urbanowicz oświadczyła, że firma, która podejmie się aktualizacji będzie prowadziła 
konsultacje  i  będzie  możliwość  zasugerowania  propozycji  realizacji  celów,  które  zostaną 
ujęte. Warto skupić się na realnych celach.  
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  przy  aktualizacji   warto  byłoby  uwzględnić  zadanie 
usuwania  eternitu  przy  współpracy  z  gminami  korzystając  ze  środków z  Wojewódzkiego 
Funduszu.  
P.  B.  Grochala zasygnalizowała  czy  w  ramach  ochrony  środowiska  można  wspomóc 
samorząd w zakupie koszy na śmieci i dofinansować remont zbiornika przeciwpożarowego 
ponieważ Gmina Janowiec Kościelny ze względu na brak środków finansowych boryka się z 
tym problemem.

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz a przybywa Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury,  
Sportu, Turystyki i Promocji p. Sławomir Knapiński.

Ad. III.
Pan Starosta oświadczył, że trzeba omówić sprawę utworzenia gimnazjum na potrzeby OHP 
przy ZSZiO. Dodał, że problem jest trudny jednak trzeba podjąć decyzję.
P. S. Knapiński oznajmił, że porównując rok szkolny 2008 do roku 2009 to w ZSZiO ubyło 
102,96 ucznia  przeliczeniowego  tj.  400.000zł  mniej  dotacji.  Biorąc  pod uwagę wszystkie 
szkoły i placówki oświatowe powiatu to w sumie jest mniej o 208,06 ucznia przeliczeniowego 
w porównaniu do roku 2008. Zwrócił uwagę na fakt, że na 32 uczniów uczęszczających do 
gimnazjum  OHP  zostały  przyznane  środki  w  kwocie  129.242zł.  Na  zajęcia  praktyczne 
prowadzone  przy CKP w skali  miesiąca przeznaczane są środki w wys.  2.943zł na ZSO 
kwota  5.446zł.  Dodał,  że  uwzględniając  wszystkie  koszty  związane  z  prowadzeniem 
gimnazjum na potrzeby OHP wychodzi kwota 109.057zł rocznie a otrzymaliśmy środki na ten 

3



cel  w  kwocie  129.242zł.  Oświadczył,  że  OHP  z  Olsztyna  jest  zainteresowany  tym  by 
utworzyć oprócz gimnazjum jeszcze klasę zasadniczo-zawodową.
Pan Starosta oznajmił, że mając na uwadze dobro młodzieży z naszego powiatu warto by 
było podjąć się tego zadania.
P. S. Knapiński oświadczył, że potrzebne jest decyzja Zarządu w celu podjęcia stosownych 
działań  m.in.  ze  względu  na  to,  iż  jest  to  zadanie  gmin  to  trzeba  wystąpić  o  zgodę  na 
utworzenie gimnazjum do Burmistrza Nidzicy. 
Pan Wicestarosta zapytał jaka jest opinia Dyrektora ZSZiO w tej sprawie.
P. S. Knapiński odparł, że nie jest to łatwe zadanie ponieważ młodzież jest trudna ale jeśli 
Zarząd zadecyduje o tym, że gimnazjum powinno działać to Dyrektor ZSZiO podejmie się 
zadania.
Głosowanie w sprawie utworzenia gimnazjum na potrzeby OHP przy ZSZiO w Nidzicy: 
„za” – 3, „wstrzymał się” – 2.    

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński.

Ad.IV.
Sekretarz Powiatu p.  E.  Bieniek  poinformowała,  że  ustawa o samorządzie  powiatowym 
nakłada obowiązek utworzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w każdym 
powiecie, kadencja takich komisji trwa 3 lata. Dodała, że upływa kadencja obecnie działającej 
komisji  w  naszym  powiecie  Zaznaczyła,  że  trzeba  dokonać  wyboru  nowego  składu 
osobowego do  którego  Rada  Powiatu  deleguje  2  członków.  Podkreśliła,  że  należy  podać 
kandydatury i przedstawić na posiedzeniach Komisji Stałych. P. E. Bieniek oświadczyła, że 
do tej pory skutecznie działali w Komisji Wicestarosta p. L. Brzozowski i Radny Powiatu p. 
Janusz Kwiatek. 
Pan  Starosta zaproponował  kandydaturę  p.  L.  Brzozowskiego  i  p.  J.  Kwiatka  po 
wcześniejszym  uzyskaniu  ich  zgody.  Obaj  Panowie  aktywnie  działali  w  dotychczasowej 
komisji.
Głosowanie  w  sprawie  powołania  do  składu  osobowego  Komisji  Bezpieczeństwa  i 
Porządku  Publicznego  dla  Powiatu  Nidzickiego  p.  L.  Brzozowskiego  i  p.  Janusza 
Kwiatka: „za” – 4, „wstrzymał się” – 1.    

Ad. V. 
Skarbnik Powiatu p. R. Mróz oświadczyła, że podzieliła wnioski finansowe na dwie części.
Dodała,  że  w pierwszej  części  zostaną omówione  wnioski,  które  jeśli  zostaną  pozytywne 
zaopiniowane przez Zarząd zostaną uwzględnione w projekcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmian w budżecie.  
●  Centrum Kształcenia Praktycznego –  przesunięcie środków w wys. 1.000zł w obrębie 
własnego budżetu z § 4300 zakup usług pozostałych na § 4270 zakup usług remontowych. 
Środki te są niezbędne na pokrycie  kosztów montażu podnośnika otrzymanego z projektu 
doposażenia  CKP  w  stanowiska  do  przeprowadzenia  egzaminów  z  przygotowania 
zawodowego.
Pozytywna opinia Zarządu. 
●  Powiatowe  Centrum Pomocy  Rodzinie  -   przesunięcie  środków  w wys.  53.237zł  w 
obrębie własnego budżetu w tym w rozdziale rodziny zastępcze na kwotę 50.000zł z §3110 
świadczenia społeczne na §2320 dotacje celowe przekazane dla powiatu na zadania bieżące 
realizowane na podstawie porozumień między j.s.t. oraz w rozdziale PCPR na kwotę 3.237zł, 
tj. zmniejszenie wydatków z §4440 odpisy na ZFŚS i §4740 zakup materiałów papierniczych 
do  sprzętu  drukarskiego  i  urządzeń  kserograficznych  a  zwiększenie  wydatków  na  §4260 
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zakup  energii,  §4270  zakup  usług  remontowych  i  §4370  opłaty  tytułu  zakupu  usług 
telekomunikacyjnych telefonii stacjonarnej.
Pozytywna opinia Zarządu.   
Skarbnik Powiatu  dodała, że zmiany w obrębie rozdziału 85402 zostaną wprowadzone do 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu w 2009r. natomiast w rozdz. 85218 
do projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2009r.
●  Powiatowy Zarząd Dróg – zmniejszenie o kwotę 759zł z §4500 pozostały podatek na 
rzecz budżetu jednostek samorządowych a zwiększenie na §4520 podatki i opłaty na rzecz 
budżetu państwa. Powyższa kwota zostanie przeznaczona na ochronę środowiska.
Pozytywna opinia Zarządu.  
● Starostwo Powiatowe – przesunięcie w planie budżetu w rozdz. 75045 Komisje poborowe; 
zmniejszenie wydatków o kwotę 1.856zł w §4170 wynagrodzenia bezosobowe i §4210 zakup 
materiałów i wyposażenia i zwiększenie wydatków na §4300 zakup usług pozostałych.
Pozytywna opinia Zarządu.
Następnie p. R. Mróz  poinformowała Zarząd, że zostało podpisane porozumienie z Gminą 
Nidzica  na  sfinansowanie  wozu  strażackiego  dla  KP  PSP  w  Nidzicy  w  wys.  86.000zł. 
Pierwotnie w budżecie powiatu zaplanowano na ten cel środki w kwocie 50.000zł. Dodała, że 
różnicę  w  wys.  18.000zł  należy  wprowadzić  do  planu  budżetu  zgodnie  z  podpisanym 
porozumieniem.
Zarząd wyraził zgodę.
● Zespół Szkół Ogólnokształcących –  zmniejszenie wydatków o kwotę 12.000zł  z §4410 
podróże  służbowe krajowe,  §4700  szkolenia  pracowników niebędących  członkami  służby 
cywilnej  i  zwiększenie  wydatków  o  kwotę  12.000zł  w  §4210  zakup  materiałów  i 
wyposażenia,  §4410  podróże  krajowe  służbowe.  Przesunięcia  w  budżecie  związane  są  z 
pilnym dokonaniem zakupu materiałów na dokończenie ocieplenia budynku szkoły oraz na 
rozliczenia  się  z  nauczycielami  za  dojazdy  do  m.  Gołębiewo  w  związku  z  kontynuacją 
nauczania indywidualnego.
Pozytywna opinia Zarządu.
P.  R.  Mróz  oznajmiła,  że  w  związku  z  tym,  iż  Zarząd  pozytywnie  zaopiniował  wyżej 
omówione  wnioski  została  przygotowana  uchwała  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  zmian  w 
budżecie powiatu na 2009 rok.
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie.   
P. R. Mróz oświadczyła, że wnioski finansowe, które zostaną omówione w tej części zostaną 
zawarte w projekcie uchwały Rady Powiatu.
●  Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej – zmniejszenie wydatków o kwotę 
26.888zł z §6060 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych i zwiększenie wydatków o 
kwotę  26.888zł  na  §4270  zakup  usług  remontowych.  Przesunięcie  jest  uzasadnione 
otrzymaniem:
- odszkodowania w wys. 7.263zł z tyt. ubezpieczenia o.c. pracownika za szkodę wyrządzoną 
w  mieniu  komendy  (uszkodzenie  samochodu  ratowniczo-gaśniczego).  Odszkodowanie  to 
pracownik wpłacił na rachunek dochodów własnych jednostki i zostanie ono przeznaczone na 
zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego;
-  pomocy  finansowej  z  Gminy  Nidzica  w  wys.  18.000zł  z  przeznaczeniem  na  zakup 
samochodu ratowniczo-gaśniczego;
-  kwoty  w  wys.  1.625zł  stanowiącej  różnicę  pomiędzy  przewidywanym  kosztem zakupu 
samochodu tj. kwotą 550.000zł a rzeczywistym kosztem wynoszącym 548.375zł
i wynikającymi z tego tyt. oszczędnościami w wys. 26.888zł na §6060 oraz potrzebą naprawy 
samochodu specjalnego, który uległ wypadkowi i oszacowanym kosztem jego naprawy na 
kwotę 82.900zł
Pozytywna opinia Zarządu. 
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● Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy – przesunięcie środków o kwotę 15.997zł, 
w tym kwota 7.091zł dotyczy zmiany §4400 opłaty czynszowe na  §4440 odpisy na ZFŚS 
ponieważ błędnie jednostka sklasyfikowała wydatek przy projekcie budżetu oraz przesunięcie 
planu z §4040 dodatkowe wynagrodzenia roczne w poszczególnych rozdziałach jednostki na 
§4010  wynagrodzenia  z  przeznaczeniem  na  wypłatę  nagród  jubileuszowych  oraz  kwotę 
1.000zł  na  zakup  usług  pozostałych  na  uczestnictwo  uczniów  w  imprezach  kulturalno-
oświatowych i sportowych w ramach programów wychowania i nauczania.
Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  przesunięcia  środków  finansowych  z  §4400  na  §4440 
natomiast negatywnie z §4040na §4010 i §4300.        
● Nidzicki Ośrodek Kultury – prośba o sfinansowanie zakupu obuwia dla członków kapeli 
ludowej  BERKLEJDY.  Kapela  działa  przy  NOK  i  jest  częścią  składową  grupy 
folklorystycznej.  Uświetnia  swoimi  występami  okolicznościowe  imprezy  lokalne,  jest 
wynajmowana przez domy kultury i firmy naszego powiatu.
Pan Starosta zaproponował pomoc finansową w kwocie 1.000zł
Pozytywna opinia Zarządu.  
P. R. Mróz oświadczyła, że Pan ……………. zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości 
zakupu 10 kompletów kolarskich z logo powiatu w kwocie ok. 2.500zł dla młodzieży szkolnej 
uczestniczącej w maratonach kolarskich.
Pozytywna opinia Zarządu.  
● Międzyzakładowa Organizacja Związkowa Pracowników Oświaty NSZZ Solidarność 
– prośba o zajęcie się sprawą podwyżek wynagrodzeń dla nie nauczycieli od 1 stycznia 2009r. 
o planowany wskaźnik 3,9%. Administracja i obsługa szkół najbardziej doświadcza kryzysu 
gdyż  zaznacza  siew tej  grupie  zawodowej  tendencja  szukania  oszczędności  czy  to  przez 
zwolnienia, czy też nie podnoszenie wynagrodzeń.  
Pan Starosta oświadczył, że jest za pozytywnym rozpatrzeniem tej prośby ze względu na to, 
iż nauczyciele otrzymali podwyżki wynagrodzeń.
P. R. Mróz dodała, że szkoły mają zabezpieczone środki w budżecie.
P. B. Grochala oświadczyła, że muszą być opracowane regulaminy wynagradzania.
Pan Starosta odparł, że w związku z tym decyzja w tej sprawie zostanie podjęta na kolejnym 
posiedzeniu Zarządu.
Następnie  p. R. Mróz oświadczyła,  że Wójt  Gminy Janowiec Kościelny p.  D. Puchalska 
zwróciła się z prośbą o przesunięcie terminu na przekazanie należności w kwocie 15.000zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu wozu strażackiego.
Zarząd przychylił się do prośby Pani Wójt i wyznaczył termin przekazania należności 
do dnia 30 czerwca 2009r.

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski
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Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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